

Notulen ALV 21 september 2022

De voorzitter Siny opent de vergadering.

Geen extra agendapunten.

Anneke is op vakantie.

1. Notulen 2021:

Vastgesteld zonder wijzigingen.

2. Financieel jaarverslag. Eduard licht toe. Denise Smit en Fred de Hullu hebben de kascontrole gedaan. Een paar puntjes van aandacht vanuit de kascommissie: contributie leden klopte vorig jaar niet helemaal. Dat is na acties rondom het ledenbestand rechtgetrokken. Een vraag is om aan te geven wat er gebeurt met de opbrengst van het oud papiergeld. Vraag van de penningmeester om als er een rekening naar de penningmeester gaat vooraf te benoemen waar het over gaat, zodat het duidelijk is wie de aanschaf voor welk doel heeft gedaan. Constatering is dat de Dorpsvlegel meer kost dan de advertenties opbrengen. De advertentiekosten zijn al lang niet gestegen. Het bestuur neemt dit punt mee naar de volgende vergadering. De kascommissie heeft geen onjuistheden of onjuistheden geconstateerd en verleent decharge. Nieuwe kascommissie bestaat uit Han Breughel ,(nieuw lid) en Fred de Hullu.
3. Jaarverslag, voorgelezen door Bea, geen op – of aanmerkingen.
4. Bestuur: Gert Keep en Anneke Meppelink treden af. Siny bedankt Gert met een praatje, bloemen en sokken. Anneke wordt, ondanks afwezigheid ook bedankt. Presentje houdt ze tegoed. Nieuwe kandidaat: Dennis van Heteren, er zijn geen tegenkandidaten dus daarmee treedt Dennis toe tot het bestuur en stelt zich voor.
5. Vragen van leden:
 - Han van Breugel: worden de rollen binnen het bestuur opnieuw verdeeld? Siny legt uit dat het zou kunnen, maar dat we daar niet voor kiezen. Een rolwisseling is geweest, dat Jetty Rimmelts het secretariaat heeft overgedragen aan Bea Bolt.
 - Siny vraagt om meer uitleg over NAM: Roel en Bea lichten dit toe. Vraag van Freddy Jansen of er ook bodemdaling door gaswinning uit het veld onder Gees is. Bea neemt dit mee naar het overleg met de NAM.
 - Vraag: gaat Gees in Wintersfeer dit jaar door? Bert Osinga geeft antwoord op 25/26 november gaat het georganiseerd worden. De burgemeester komt ons dorp dan bezoeken.
 - Vraag over de vlaggen in het dorp door Hans Hornstra. Met veel aarzeling de vraag of plaatselijk belang contact met de burgemeester op wil nemen om degenen die de vlaggen hebben opgehangen te vragen ze weer weg te halen. Het is nu wel klaar! De burgemeester heeft op een eerder moment aangegeven in gesprek te gaan met de personen, die de vlaggen hebben opgehangen. Wat gaat plaatselijk belang daaraan doen? Polarisatie is niet de bedoeling. Siny neemt contact op.
 - Kees van Dijk: morgen, 22 september, wordt een monument geopend bij de Klinkenberg. Het wordt geopend door Nelleke Vedelaar (Gedeputeerd Provincie Drenthe) en Jeroen Huizing (Wethouder Gem. Coevorden) 10.00 uur, opgeluisterd door re- en actmentgroep "De Westerwolders".
 - Freddie Jansen: De Straatlantaarns "Klein Engeland" zijn toe aan onderhoud. Ze zijn 22 jaar geleden geschilderd. Deze nostalgisch ogende straatlantaarns stoppen op de Oude Steeg bij de fam.Tietema. De vraag is om dat door te trekken. Moeilijkheid is dat er eisen zijn voor straatlantaarns. Dit punt wordt meegenomen naar de volgende vergadering van het Bestuur.
 - Lot van Beek: De rookmelders: gaan soms zo maar af, ook midden in de nacht. Antwoord: Melden bij Jan Arie van Berkum van Nei Naoberschap.

- Tineke Lehr: Hoe laat wordt de trap bij de papierbak geplaatst? Het is lastig om het papier erin te doen, als de trap er staat. De trap gaat ervoor als het papier tot de deur ligt i.v.m. wegwaaien. Er zijn kinderen die er een puinhoop van maken. De ouders van die kinderen zullen door Gert Keep erop aangesproken worden.
- Vraag: hoe zit het met de Zomermarkt? Wolter Piek legt uit, dat de Zomermarkt dit jaar niet is doorgedaan door de hitte en door Corona. Daarnaast ook persoonlijke omstandigheden van commissieleden. In principe gaat het komend jaar wel weer door. E.v. nieuwe commissie?
- Vraag van Freddie Jansen: Hoe zit het met de aankleding van het POP station. Roel legt het uit. Na een bijeenkomst met de glasvezel Zuiderveld bv. zijn er 2 offertes aan gevraagd, voor betimmering van het hok en/of voor aankleding/ begroeiing bij Gert Sikken en S.N.S. bouw. Men is momenteel in afwachting van de offertes.
- Is bekend, dat er van de Oude Steeg de aangegeven aandachtspunten o.a. verzakking nog niet opgepakt zijn. Dat moet dus nog gedaan worden. Aan de Schaaapveensweg is een kabel aangelegd en ook daar weer een verzakking. Dat is ook het geval in de Wethouder Euvingstraat, ook daar is een verzakking in de weg, tegen de baanderdeur van Geert en Ina. Siny zal hierover contact opnemen met de gemeente.

6. Pauze.

7. Thema Leefbaarheid.

Siny neemt ons mee in de Dorpsvisie. Die is in 2016 ontstaan. In 2020 was het plan om de dorpsvisie te gaan bijstellen. Gaandeweg de evaluatie bleek, dat er eigenlijk sprake moest zijn van herijken van de Dorpsvisie. Daarmee maken we vanavond een begin.

De thema's zijn leefbaarheid, duurzaamheid, ondernemerschap en natuur. Data staan op de agenda. Vanavond gaat het over Leefbaarheid. Siny geeft een toelichting bij het begrip leefbaarheid.

De bedoeling is dat er thema-groepen ontstaan, die samenwerken met elkaar. Dan is er hopelijk verbinding.

Aan het eind van de avond kun je je aanmelden, als je wilt deelnemen aan een van de 4 themagroepen.

Filmpje: kracht van de Veenkoloniën.

Daarna wordt er in groepjes aan de hand van stellingen van gedachten gewisseld. Highlights en suggesties worden genoteerd. Dit wordt meegenomen door de groep en verder uitgewerkt.

Een aantal mensen hebben zich reeds opgegeven voor de themagroepen: Jan Willem van der Pluim en Mieke Lansu voor Thema Verduurzaming en Bert Osinga voor Thema Natuur.

Suggestie voor het Dorpsbudget is om in het Dorp een waterpunt te gaan realiseren.

Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering.